



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 001

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED194680. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DP #ISED194680. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 1:

I request that you provide the following details:

- a. List of Items, Schedule of Requirements, Scope of Work, Terms of Reference, Bill of Materials required.
- b. Soft Copy of the Tender Document through email.
- c. Information about the Tendering Procedure and Guidelines.
- d. Estimated Budget for this Purchase.
- e. Any Extension of Bidding deadline.
- f. Any Addendum or Pre Bid meeting minutes.

Answer No. 1:

Items a. through d. are all available, free or charge on Buyandsell.gc.ca. Any extension, enquiries and amendments will also be posted on Buyandsell.gc.ca.

Question No. 2:

Names of countries that will be eligible to participate in this tender.

Answer No. 2:

Part 7, sub-section 2. Security Requirements indicates that the Foreign recipient Contractor/Subcontractor must be from a Country within the North Atlantic Treaty Organization (NATO), the European Union (EU) or from a country with which Canada has an international bilateral security instrument. The Contract Security Program (CSP) has international bilateral security instruments with the countries listed on the following PWGSC website: <http://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/esc-src/international-eng.html>

*****English Version Above*****

Question No. 1:

Je vous demande de fournir les informations suivantes:

- a. La liste des articles, calendrier des exigences, portée des travaux, mandat, listes des matériaux requis.
- b. Copie électronique du document d'appel d'offres par courriel.
- c. Informations sur la procédure d'appel d'offres et les lignes directrices.
- d. Budget estimé pour cet achat.
- e. Toute prolongation du délai d'enchère.



Request for Proposal / Demande de propositions: ISED194680

- f. Tout procès-verbal de réunion de l'addenda ou de la pré-soumission.

Réponse No. 1:

Articles a. à d. sont tous disponibles, sans frais, sur Achatsetventes.gc.ca. Toute extension, demande de renseignements et modification sera également publiée sur Achatsetventes.gc.ca.

Question No. 2:

Noms des pays qui seront éligibles pour participer à cet appel d'offres.

Réponse No. 2:

Partie 7, article 2. Exigences relatives à la sécurité, indique que l'entrepreneur/Le sous-traitant étranger destinataire doit être dans un pays de l'Union européenne, dans un pays de l'Organisation du traité de l'Atlantique Nord (OTAN) ou dans un des pays avec lesquels le Canada a conclu une entente en matière de sécurité et un protocole d'entente bilatérale ou multinationale. Le programme de sécurité a des ententes en matière de sécurité et protocole d'entente bilatérale ou multinationale avec les pays mentionnés au site de TPSGC suivant: <http://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/esc-src/international-fra.html>.